



Photos are for reference only
圖片只供參考

CONVIVIAL GATHERING PACKAGE

Create lasting memories and cherish timeless moments with your family at our exquisite Presidential Suite. Dine on the top floor of the hotel along with sweeping views of the city skyline for a night to remember.

Curated with premium ingredients by our experienced chefs, various sumptuous dinner menus are available for your selection, from HK\$938 per person. You can also enjoy one of the following benefits of your choice upon purchase of any add-on beverage packages, available from HK\$108 per person:

- Complimentary one 2lb fresh fruit cream cake (with words of your choice)
- Complimentary two dozens of pre-dinner canapés and one bottle of selected sparkling wine
- Use of Suite 3003 for mahjong entertainment or as play space for kids (audio-visual equipment is available)

歡愉樂聚套餐

與家人於典雅的總統套房用餐，盡享酒店頂層的動人景致，凝聚每個和摯親相聚的珍貴時刻。

各式佳餚美饌用料上盛、精美絕倫，由廚師團隊精雕細琢、匠心巧製，晚宴菜單只需每位港幣\$938起，酒水套餐只需每位附加港幣\$108起。惠顧任何酒水套餐，即可享用以下一項自選優惠：

- 奉送兩磅鮮果忌廉蛋糕一個 (包括字牌一個)
- 奉送席前小食兩打及精選氣泡酒一支
- 享用會議室3003作麻雀耍樂或兒童遊戲室 (提供影音設備)

Prices are subject to 10% service charge 以上價格均須另加一服務費
Available from now until 31 December, 2020 有效期至2020年12月31日
Exclusive for Presidential Suite 只供總統套房使用
Minimum charge applies 總統套房設最低消費
Terms and conditions apply 需受有關條款及細則約束
Courtyard by Marriott Hong Kong Sha Tin reserves the right of final decision on any dispute 如有任何爭議，香港沙田萬怡酒店保留最終決定權

萬怡酒店
COURTYARD[®]
BY MARRIOTT

FROM HK\$938/PERSON
每位港幣\$938起

For enquiry 查詢請致電
852.3940.8819

Courtyard by Marriott[®]
Hong Kong Sha Tin
香港沙田萬怡酒店
1 On Ping Street, Shatin, N.T., Hong Kong
香港新界沙田安平街1號
T 852.3940.8888
F 852.3940.8828
W Marriott.com/HKGST